
Protokół nr 46/2023  
z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Policach 

w dniu 3 lipca 2023 roku 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad. 

Zaproszeni goście: 

 Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji w Policach 
3. Dyskusja w zakresie bieżącej działalności OSiR w Policach. 
4. Zamknięcie obrad. 

 
Ad. 1 
Przewodniczący Komisji Pan Radny Władysław Kosiorkiewicz otworzył posiedzenie komisji  
i powitał przybyłych. Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził quorum.  
 
Ad. 2 
Członkowie komisji zatwierdzili przedstawiony przez Przewodniczącego porządek 
posiedzenia. 
 
Ad. 3 
Posiedzenia komisji SWiP RM odbyło się na terenie GCEiR w Trzebieży. W znacznej mierze 
poświęcone zostało bieżącej działalności OSiR w Policach oraz planów dotyczących 
funkcjonowania jednostki w najbliższych latach. Komisja sporo uwagi poświęciła kwestii 
kondycji infrastruktury zasobów OSiR oraz ograniczeń związanych z finansowaniem kolejnych 
inwestycji o charakterze sportowym. W zgodnej ocenie komisji stan majątku OSiR jest wielu 
miejscach wysłużony i wymaga podjęcia stosownych kroków w celu zapewnienia dalszej 
funkcjonalności niektórych obiektów.  
W dalszej części posiedzenia dyskutowano kwestię budowy nowego obiektu na potrzeby LKS 
„Rybak” Trzebież. Z informacji udzielonych przez dyrektora OSiR, trwają prace związane z 
formalnym przygotowaniem postępowania przetargowego, w tym założeń dotyczących 
ostatecznej kubatury i funkcji stadionu zlokalizowanego w Trzebieży przy ulicy Rybackiej 26.  
Komisja dyskutowała zamiar zbycia nieruchomości, na której funkcjonuje GCEiR w Trzebieży. 
W zgodnej opinii członków komisji działanie o takim charakterze może doprowadzić  
do sytuacji, która zagrażać będzie rzeczywistej funkcji turystyczno-rekreacyjnej tej części 
miejscowości. Komisja uznaje, że sprzedaż obiektów powinna odbyć się z udziałem 
wszystkich zainteresowanych stron a samo postępowanie powinno spełniać szereg kryteriów 
m.in. związanych z zachowaniem prawa do unieważnienia przetargu w przypadku 
niedochowania terminów realizacji inwestycji lub sposobu zagospodarowania 
nieruchomości.  
 
Ad. 4 
Przewodniczący Pan Radny Władysław Kosiorkiewicz podziękował zebranym i zamknął 
posiedzenie Komisji. 
 
                                                                                             Przewodniczący Komisji 

   Władysław Kosiorkiewicz 


